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Alpolgármesteri beszámoló az eltelt időszakról 
 

A 2017-es évvel már különösebben nem akarok foglalkozni. December inkább 

az ünnepi rendezvényekről szólt, melyek megszervezése jelentette a legtöbb 

munkát. 
 

• Január 3-án megtörtént az orvosi rendelő munkaterület átadása 

•  

• január 4-e volt az első hivatali munkanap. Ekkor tudtuk meg, hogy mégis 

nyertes pályázatnak minősítették az első orvosi rendelői pályázatunkat. Összege 2 

177 325,-Ft - al szerepel a 2018.  évi költségvetésünkben. Az évet egyből a 

közfoglalkoztatás szakmai programjának összeállításával kezdtük. Meg kellett 

tervezni, hogy az adott területen a termelendő növényeket milyen költségekkel ( 

vetőmag, palánta, műtrágya, permetszer, benzin, gázolaj stb) állítjuk elő. Terveztük 

a munkaruhát, védőitalt és beruházásként beállításra került 3 db jó minőségű 

damilos fűkasza. Egyéb beruházást 2018-ban közfoglalkoztatásból nem terveztünk.  

Első nekifutásra nem is sikerült, így a következő héten át kellett dolgozni. 

Létszámot nem bővítünk, jelenleg 6 fő. 
 

• Január 11-én a Leader program kapcsán ismételten összeültünk, konkréttá 

vált a tervezett munka, a hivatali épület külső szigetelése, és az esőcsatorna 

felújítása. Pontosan még nem tudjuk ez mibe fog kerülni, 3 millió Ft körül , 

támogatottan, abban viszont megállapodtunk, hogy a pályázati anyag 

elkészítésének díja Áfa mentesen 500 000 Ft lesz. A pályázat benyújtása és az 

üzemeltetési terv elkészítése  250 000Ft+Áfa, vagyis 317 500,-Ft. Ez már így 

szerepel a költségvetésben.  Közben kiderült, hogy a területünk 3 helyrajzi számon 

szerepel, sőt a pályázati adatlap kitöltése során aljegyző asszony felfedezte, hogy a 

hivatal épülete, és a kultúrház nincs is feltüntetve a tulajdoni lapon. Az ingatlan 

térképkivonatán egyértelműen látszik, hogy a 130. helyrajzi szám alatt található a 

Polgármesteri Hivatal és a Kultúrház épülete, ugyanakkor a tulajdoni lapon kivett 

gazdasági épület megnevezés szerepel.  Tét Közös Önkormányzati hivataltól kellett 

hatósági bizonyítványt kérelmezni. A Hatósági Bizonyítvány birtokában tudjuk az 

illetékes hatóságnál az ingatlan-nyilvántartásba helyesen bejegyeztetni az épületet, 

majd ennek birtokában tudjuk a pályázatunkat beadni. 

 

• Január 11-én Tűzoltósági ellenőrzés volt, néhány jelölő táblát hiányoltak. 
 



• Január 24-én polgármesteri szinten egyeztettük az óvoda és az 

óvodakonyha költségvetését  Igazából egy precízen elkészített költségvetés volt, 

kifogásolható tételt nem is találtunk.  „Terveztük 1 fő jubileumi jutalmát, melyre 2018. 

augusztus 21. napján válik jogosulttá (40 éves 5 havi illetmény), melynek összege: 1.827.000 Ft+ 

19,5 %,  Terveztünk helyettesítési díjat, ugyanis a nyugdíjba vonuló közalkalmazott 4 havi 

felmentési idejében a 2 óvodapedagógus látja el a feladatot, illetve a 2019-ben nyugdíjba vonuló 

szakács is 2018. november 15-től felmentési időn lesz, így az ő helyettesítésére is kellett 

előirányzatot tervezni” 
 

A finanszírozási hiányra ismét benyújtjuk a REKI kérelmet. 

 

. Azintézmény költségvetése 2017. évben Az intézmény költségvetése 2018. évben 

 44.416.564 

 

47.538.483 

 ebből: óvoda – 23.461.564 ebből: óvoda – 25.497.780 

 ebből: konyha- 20.955.000 ebből: konyha- 22.040.703 

.  Feladatfinanszírozás 2017. évben Feladatfinanszírozás 2018. évben 

 27.983.118, ebből óvoda: 21.697.700 

      ebből konyha: 6.258.418 

31.110.026, ebből óvoda: 23.158.352 

  ebből konyha: 7.951.674 

. Önkormányzati hozzájárulás 2017. év Önkormányzati hozzájárulás 2018. év 

 3.457.600, ebből Árpás: 690.530 

          ebből: Mórichida: 2.548.230 

 ebből Rábaszentmiklós: 218.840 

3.452.611, ebből Árpás: 731.263 

           ebből: Mórichida: 2.437.198 

  ebből Rábaszentmiklós: 284.150 

 
 
 

• Január 25-én tisztázódott, hogy az orvosi rendelő felújítását a 2 milliós 

keret terhére végezzük el, igaz a támogatói szerződést még nem kötöttük meg. A 

másik összeget, a  750 000 Ft-ot felhasználhatjuk más célra.  A nem aszfaltos utak 

rendbetétele belőle a célunk. Február 8-án csütörtökön volt szemlén a WEGE-

BAU Kft ügyvezetője, Lakó úr, de még nem mondott számokat. 
 

• Közben kiderült az is, hogy az első világháborús emlékmű felújítását 

március 31-ig be kell fejezni. A nyert összeg 800 000,-Ft, de még itt sincs 

támogatói szerződés.  Böcskei    György kőfaragó ajánlata 347 694 Ft Áfásan. 
 

• Január 31-én egyeztettük szintén polgármesteri szinten a közös hivatal 



költségvetését.  Sajnos ez is magasabb, mint az előző évi, de megvan az oka.  A 

feladatfinanszírozás összege 2013. év óta nem változik, holott 2013. év óta  

• nőttek az üzemeltetési kiadások és a minimálbér összege is. 

.  intézmény költségvetése 2017. évben Az intézmény költségvetése 2018. évben 

 22.691.500 

 

25.912.600 

.  Feladatfinanszírozás 2017. évben Feladatfinanszírozás 2018. évben 

 17.401.214 17.434.510 

. Önkormányzati hozzájárulás 2017. év Önkormányzati hozzájárulás 2018. év 

 5.289.786 ebből Árpás: 1.163.860 

          ebből: Mórichida: 3.555.926 

 ebből Rábaszentmiklós: 570.000 

8.274.940, ebből Árpás: 1.820.490 

           ebből: Mórichida: 5.544.210 

  ebből Rábaszentmiklós: 910.240 

4 REKI pályázatból befolyt összegek 

Árpás: 881.900 

Mórichida: 2.929.370 

Rábaszentmiklós: 587.313* 

Javasoljuk a REKI beadását 

 

9. Január 31-én Gyarmaton egyeztettünk  Az egyeztetés eredeti témája : Az 

illetménykiegészítések és a 2018. évi illetményalapot megállapító  

önkormányzati rendeletek nem közös platformon történő végrehajtása., melyek 

alapján egységesen 20%-os illetménykiegészítés illeti meg a Gyarmati Közös 

Önkormányzati Hivatalban dolgozó valamennyi köztisztviselőt, és amely 

alapján az illetményalap 38.650 Ft-ról 45.000 Ft-ra változik. Ez 16,4 %-os 

béremelés , E témában kapta a Közös Önkormányzati Hivatalt fenntartó hat 

önkormányzat a törvényességi felhívást, melynek a lényege , hogy a Közös 

Hivatalban dolgozó köztisztviselőkre vonatkozóan csakis azonos feltételeket 

állapíthatnak meg a Hivatalt fenntartó önkormányzatok. Ebben a témában nem 

nagyon jutottunk előbbre, viszont kiderült, hogy a közös hivatal könyvelése az 

új rendszerben komoly lemaradásban van. Következménye lehet mind a hat 

önkormányzatra nézve, de csak a mi területünk ajánlotta fel segítségét. 

 

10.   Február 8-án egyeztettük Árpás költségvetését, melyet jelen ülésre 

terjesztettünk be. 
 

Kérem beszámolóm elfogadását. 



  Dr Olgyay Lászlóné alpolgármester 


